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Abstract (en)
[origin: US5277968A] Textiles substrates, e.g., cotton fabrics, are conditioned to impart good feel and hydrophilicity thereto, by impregnating same
with an effective conditioning amount of a polydiorganosiloxane containing, per mole, at least two structural units of the formula: XRaSiO(3-a)/2
in which X is a radical: (* CHEMICAL STRUCTURE *) R' is a linear or branched C2-C8 alkylene radical; R" is a hydrogen atom or a C1-C6 alkyl
radical; the radicals R, which may be identical or different, are each a phenyl radical, a 3,3,3-trifluoropropyl radical or an alkyl radical having from 1
to 4 carbon atoms; a is either 1 or 2; n is a number ranging from 1 to 10; and t is 0 or 1.

Abstract (fr)
Procédé de conditionnement de matières textiles, notamment pour leur donner un toucher agréable et une bonne hydrophilie, caractérisé en ce que
les matières textiles sont mises en contact avec une composition comprenant un polydiorganosiloxane ayant par mole au moins deux motifs de
formule générale : <IMAGE> dans laquelle : X est choisi parmi les radicaux : <IMAGE> R' représentant un groupement alkylène en C2 à C8, linéaire
ou ramifié, R'' représentant un atome d'hydrogène ou un groupement alkyle en C1 à C6, les radicaux R, identiques ou différents, sont choisis parmi
le radical phényle, trifluoro-3,3,3 propyle et un radical alkyle ayant de 1 à 4 atomes de carbone, a est choisi parmi 1 et 2, n est compris entre 1 et 10,
bornes comprises, - t = 0 ou 1.
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